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Interpelacja w sprawie oznakowania na ul. Poniatowskiego i ul. 
Puławskiej. 

��,::� Wo:iakim :f �J �i�e i wdrożenie projekru

zmiany stałej organizacji ruchu dla ul. Puławskiej w zakresie przestawienia znaku A-7 na wylocie 

do Al. Racławickich (montaż nad znakiem przejścia dla pieszych) oraz zmiany oznakowania 

pionowego zatok postojowych wzdłuż jezdni serwisowej ul. Poniatowskiego (po przebudowie 

błędnie oznakowano je jak dla drogi jednokierunkowej). 

Proszę o priorytetowe potraktowanie tych spraw z uwagi na fakt, że w chwili obecnej 

parkingi przy ul. Poniatowskiego są oznakowane niezgodnie z przepisami w odniesieniu do stanu 

faktycznego (nie mamy tam do czynienia z drogą jednokierunkową) i jest to ewidentnie błąd 

popełniony podczas przebudowy ulicy w ramach modernizacji AL RacławicI<-ich, natomiast znak 

„ustąp pierwszeństwa" na ul. Puławskiej jest w chwili obecnej niewidoczny dla kierowców 

wyjeżdżających z ul. Puławskiej w Al. Racławickie co powoduje oczywiste zagrożenie w 

bezpieczeństwie ruchu. 

W odpowiedzi proszę także o wskazanie terminu, w jakim oznakowanie obu uHc zostanie 

zmienione na właściwe w terenie. 
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